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Z á p i s n i c a    č.  6 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 2. 6. 2010 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    12 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Anton Červeňanský – ospravedlnený 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Správa o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n. o. Vrbové za rok 2009 

5. Inventarizácia majetku k 31. 12. 2009 

6. Vyhodnotenie činnosti DHZ, BOZP, PO a CO na území mesta Vrbové za rok 2009 

7. Rôzne 

– oprava chyby katastra ulíc Poľná, Strážovská, Slovanská a Semenárska 

– informácia o možnom odkúpení pozemku rodiny Slovákovej 

– informácia o priebehu vyšetrovania podaného trestného oznámenia 

– návrh riešenia územia Horné Dielce 

– zmena uznesenia 

– schválenie úveru na odkúpenie domu kultúry 

8. Dopyty a interpelácie poslancov 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 9 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišli ďalší 3 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Marián Keller, členovia 

– Ing. Jozef Duračka a Mgr. Silvester Boškovič. 

prítomných: 9 

za: 9                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Anton Kramárik a Ing. Peter 

Nižnanský. 

prítomných: 9                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 9 

za: 9                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 
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prítomných: 9 

za: 8                                                 proti: 1                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke, pričom navrhol zrušiť v bode 6. schválenie úveru a doplniť bod týkajúci sa kanalizácie 

mesta Vrbové. Ing. Jánoška požiadal o doplnenie do programu vyhlásenie poslanca ku 

komunálnym voľbám. Za takto upravený program sa hlasovalo: 

prítomných: 10 

za: 10                        proti: 0                                      zdržal sa: 0  

   

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška, je priložená k originálu zápisnice.  

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – prečo nebolo dodržané uznesenie č. 100/XII/2009, zasadnutia MsZ 1x do mesiaca. 

Dr. Borovský – bol som v nemocnici a zvolal som ho v čo možnom najskoršom termíne. 

Ing. Jánoška – ty môžeš niekoho poveriť, je to plne v tvojej kompetencii. 

Dr. Borovský – nie je nič porušené. Zákon 369 hovorí, že raz za 2 mesiace a od 1. 4. 2010 stačí raz 

za 3 mesiace zvolať zasadnutie MsZ. Ďalšie zasadnutie MsZ bude 24. 6. 2010. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Ing. Jánoška – zákaz parkovania v meste Vrbové pre autá nad 3,5 t. V zápisnici zo dňa 28. 1. 2010 

je termín 31. 3. 2010. Nie je dodržaný termín. 

Ing. Prievozník – už je rozhodnutie dopravného inšpektorátu, vyhotovenie dopravného značenia je. 

Ing. Jánoška – kedy bude kompletne doriešené parkovanie v meste Vrbové, 

Ing. Prievozník – pokiaľ sa v MsZ schváli suma, t.j. cez 500 tis. Sk, 

Ing. Jánoška – kde Mesto Vrbové zoženie 7,5 mil. Sk, ktoré chýbajú v rozpočte? Boli sme 

dohodnutí, že do 31.3.2010 budeme robiť úpravu rozpočtu. Dali vedúci požiadavku na MsZ? 

Dr. Borovský – budeme musieť škrtať, uvidíme, čo dostaneme v podielových daniach. Ja stále 

zháňam finančné prostriedky. 

Ing. Jánoška – funkcia hlavného kontrolóra – porušovanie zákona, ak vykonáva túto funkciu aj 

v iných obciach. Mal sa dať dotaz. 

Dr. Borovský – nie je nikde napísané, že môže mať len 1 pracovný pomer, vo Vrbovom nerobí na 

plný pracovný úväzok. 

Dr. Gajňáková – zákon neporušila hlavná kontrolórka, ale obce, lebo nepodpísali zmluvu. 

Ing. Jánoška – zo zápisnice z 28. 1. 2010 vyplýva, že malo byť na ďalšom rokovaní objasnenie 

trestného oznámenia na TKR. Potrebujem informácie, ako občan. Doteraz sú ešte skrinky označené 

firmou M–Elektronik. 

Dr. Borovský – Ing. Podmanický to tam nechal. Komisia vybrala Ing. Podmanického, nech 

poslanci vyjdú s poslaneckým návrhom. 

Ing. Jánoška – akým spôsobom bola ukončená spolupráca s Ing. Mišovicom? Niečo povedala hl. 

kontrolórka, niečo Ing. Kráľová, plní si Asnet podmienky? Ja predkladám v rámci interpelácií 

občanov návrh na odvolanie viceprimátora z funkcie. Nebola vyvodená žiadna zodpovednosť. 

Môžem dať na prokuratúru vyjadrenie, že k žiadnemu vysporiadaniu nedošlo? Nedošlo 

k preplateniu faktúr? 

Ing. Tomčík – ja som bol jedným z tých, ktorí boli pri výbere firmy Asnet. A to, že sme dodnes 

neurobili s nimi poriadok ... Veď, koľko sa už hovorí o problémoch s nimi. A že sme zahlasovali 

za nich? Vtedy sa nám zdala najlepšia. A ja som si myslel, že sme už s nimi zmluvu rozviazali. 

Pokiaľ zmluvu nedodržuje, ukončiť.  
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Dr. Kýška – ak sa ukončí TKR s Asnetom, väčšina domácností zrejme už neuzatvorí novú zmluvu 

na TKR. Je to v podstate koniec káblovky. 

Ing. Tomčík – aj keď ubudnú abonenti, ale Asnet nám nič neplatí. 

Ing. Jánoška – od 1. 4. 2010 platí nový zákon o odmeňovaní poslancov, 

Dr. Borovský – je niekoľko variant, do 30. 6. 2010 by mal byť schválený, bude to 24. 6.  2010 

predložené. 

 

4. Správa o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n. o. Vrbové za rok 2009 
 

 DDaDSS Klas, n. o. Vrbové predkladá na prerokovanie správu o činnosti a hospodárení 

k 31. 12. 2009 svojmu zakladateľovi Mestu Vrbové. V správe hodnotí svoju činnosť za rok 2009, 

stav a štruktúru svojich klientov, stav zamestnancov a ekonomické výsledky. Tiež prehľad 

kultúrnych a spoločenských aktivít organizovaných v hodnotenom období.  Správa obsahuje aj 

vysvetlenie dopadu nového zákona o sociálnych službách na poskytované služby v DDaDSS Klas 

n.o. Správu predniesla vrchná sestra Viera Škodáčková. Je priložená k originálu zápisnice a dostali 

ju všetci poslanci a vedúci pracovníci MsÚ.  

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča zobrať správu na vedomie 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – upozornil na preklepy v správe, aby nedošlo k pochybeniu, že idú dva projekty a na 

chybu v správe audítora, kde pri hospodárskom výsledku sa uvádza rok 2010, správne má byť rok 

2009. 

Ing. Dalošová – či musíme stále využívať služby Ing. Rojka ako audítora. 

Ing. Kráľová – mesto ho zmenilo, lebo u nás sa toho veľa menilo, ale u nich nie, tak zostali u neho 

a Vetes mal iného. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 26/VI/2010. 

 

5. Inventarizácia majetku k 31. 12. 2009 
 

 Ústredná inventarizačná komisia prerokovala dielčie správy jednotlivých komisií 

k 31. 12. 2009 a navrhla jednotlivé riešenia a opatrenia. Boli vznesené určité pripomienky a zmeny 

na rokovaní ekonomickej komisie, tieto budú zapracované. 

Mgr. Sitárová ešte doplnila, že treba postúpiť podklady k uzatvoreniu zmluvy – zoznam majetku 

na zdravotnom stredisku. A k vymáhaniu nezaplatených faktúr prostredníctvom súdu – takisto 

treba najprv postúpiť podklady.  

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča schváliť závery ÚIK 

s pripomienkami. 

 

Rozprava: 

Ing. Nižnanský – odpísanie pohľadávky (30 %) za odpredaj bytu ... 

p. Sabová – majitelia v podstate o ten byt prišli exekučne, nemajú nič. Oni ho nepredali, prišli oň. 

Bolo to určité sociálne cítenie. 

Ing. Kráľová – je tu vrstva obyvateľstva, ktorá neplatí absolútne, posielame výzvy. 

Ing. Jánoška – hovorí sa, že CZUŠ pôjde asi pod mesto, 

Dr. Borovský – budú prinútení z finančných problémov, od 1. 1. 2011. 

p. Rakús – načo sa posiela aj 5 upomienok, dať 2 a vymáhať, sú to zbytočné poplatky. 

Ing. Kráľová – potrebovali by sme vysporiadať majetok, za symbolickú sumu. 

Dr. Borovský – pripraviť zoznam na budúce zasadnutie MsZ. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 27/VI/2010. 
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6. Vyhodnotenie činnosti DHZ, BOZP, PO a CO na území mesta Vrbové  

     za rok 2009 
 

Správu o činnosti DHZ, BOZP, PO a CO predniesol Bc. Boškovič. Vo svojej správe zhrnul, 

čo všetko, aké úlohy, zahŕňa táto oblasť. Celá správa je priložená k originálu zápisnice a dostali ju 

poslanci aj vedúci pracovníci MsÚ. Bc. Boškovič pri prednášaní správy spomenul aj zasadnutie 

krízového povodňového štábu. Dňa 2. 6. 2010 bol vyhlásený II. povodňový stupeň na priehrade 

Čerenec a vodnom toku Holeška  na celom k.ú. Vrbového. Vrbové ohrozené nebolo, horšie na tom 

boli  obce Krakovany a Trebatice. 

 

Rozprava: 

p. Halama – chcel by poďakovať DHZ hlavne v tomto období. Hovorí sa, že v okrese sme najlepší. 

Na okolí sa rozdávajú hasičské autá a my sme nedostali nič. 

Ing. Dalošová – ak by hrozilo vytopenie Cintorínskeho potoka, kam by boli evakuovaní občania? 

Bc. Boškovič – my sme schopní prijať 10 tis. ľudí z Piešťan, takže tých 100 ľudí, čo by sa to 

týkalo, vieme poriešiť. Máme na to vypracovaný harmonogram. 

p. Rakús – čo s premostením pri Semikrone? 

Dr. Borovský – bude to prerobené, bolo to urobené neefektívne 

Ing. Prievozník doplnil ešte správu o informáciu o ustanovení 5 výdajní životne dôležitých tovarov 

v prípade mimoriadnych krízových situácií v meste. 

Ing. Jánoška – môžeme prikázať súkromným osobám, aby umožnili vstup do svojho majetku? 

Bc. Boškovič – v takomto prípade (vojnový, príp. iný režim) je povinný umožniť to. My sme 

s nimi nerokovali, ale ich máme vytypované. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 29/VI/2010. 

 

7. Rôzne 
 

• Oprava chyby katastra ulíc Poľná, Strážovská, Slovanská a Semenárska 

 

Materiál predniesla Mgr. Sitárová. Informovala, že Mesto Vrbové má na LV č. 1900 

zapísané pozemky p.č. 1867 Poľná ul., 1917 Strážovská ul., 2000/2 Slovanská ul. a 2165/1 

Semenárska ul. v celosti. Z podnetu potencionálnych vlastníkov a na základe zistenia urobenej 

chyby Správou katastra začala  Správa katastra konanie o oprave chyby. Oznámenie o začatí 

konania o oprave chyby Správou katastra mesto dostalo 15. 4. 2010. V oznámení sa zdôvodňuje, že 

vyššie uvedené pozemky boli Správou katastra nesprávne vylustrované ako neknihované a na 

základe toho následne zapísané na LV mesta. Podľa návrhu na začatie konania o oprave chyby sa 

u pozemkov p.č. 1867, 1917 a 2000/2 zruší zápis na LV 1900 a u pozemku p.č. 2165/1 sa upraví 

výmera. Útvar VVS v lehote na odvolanie zaslala v mene mesta nesúhlas so začatím konania 

o oprave chyby. Na Správe katastra sa Mgr. Sitárová informovala o možných postupoch 

k vysporiadaniu, resp. získaniu pozemkov späť do vlastníctva mesta. Z podkladov, ktoré boli na 

Správe katastra k dispozícii je zrejmé, že preukazujú vlastnícke práva Alexandra a Petra 

Herzogovcov. Ako riešenie pripadá do úvahy odkúpenie, resp. zámena parciel. Ak by s týmto 

vlastníci nesúhlasili, je možný zápis vecného bremena na komunikácie. Zákon však nerieši 

inžinierske siete pod komunikáciou. 

Bolo vyvolané rokovanie. Boli naklonení riešeniu aj zámenou, príp. odpredajom. Pokiaľ by mesto 

podalo odvolanie (Mgr. Sitárová sa radila s JUDr. Jankechom), že sme to v dobrej viere držali, súd 

bude požadovať právnu listinu, na základe ktorej to bolo na katastre vedené, súd sa prikloní 

k Herzogovým. Nechceli sme vyhrocovať situáciu, chybu urobila Správa katastra. 

Stanovisko komisie výstavby: pokiaľ prebehne dedičské konanie, vlastníkmi sa stanú menovaní. 

Jediný spôsob je vysporiadať.  
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Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: komisia berie informáciu na 

vedomie a necháva rozhodnutie na MsZ. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – pokiaľ mesto pristúpi k tomuto, bude to precedens. Je to jednoznačný podvod. 

Ing. Tomčík – zatiaľ to dedičské konanie neprebehlo, ani nepovedali cenu. 

Mgr. Sitárová – do 4. 6. 2010 je lehota na odvolanie. Treba zvážiť, či robiť „trenie“ medzi 

účastníkmi. Aj keď pozemky nebudú patriť mestu, budú musieť strpieť vecné bremeno. Ale 

položenie nových inžinierskych sietí nie. 

Ing. Jánoška – vlastník pozemku pod stavbou musí strpieť výkon práva zodpovedajúceho vecnému 

bremenu do vykonania pozemkových úprav. Čiže, lež to prebehne, urobme tam kanalizáciu. 

Mgr. Sitárová – zákon upravuje aj usporiadanie vlastníckych vzťahov k pozemkom – to vecné 

bremeno je povinný strpieť na tú miestnu komunikáciu. 

Ing. Nižnanský – je to istým spôsobom špekulácia, niektoré pozemky sú nevysporiadané. Kde boli 

doteraz? Bolo by dobré urobiť adekvátnu odozvu. 

Mgr. Sitárová – ja sa tomu nebránim. Ja len hovorím o možnosti vysporiadania zámenou alebo 

odkúpením. Tvrdili, že nebudú robiť problémy s uložením kanalizácie. 

Dr. Borovský – z rozpravy vyplýva – odvolať sa. Bude to riešiť súd. Najprv okresný, potom 

krajský. A keď sa tam kanalizácia položí, nebude nám záležať, či to bude v našom majetku. 

Ing. Duračka – ja neviem posúdiť právne veci, oni si získavali informácie. A myslím si, že to bude 

veľmi tvrdý boj. 

Mgr. Sitárová – môj osobný názor je, že by som to riešila zámenou alebo odkúpením. Ale my sme 

len výkonný orgán, ako MsZ rozhodne, tak budeme konať. 

Dr. Borovský – do piatku 4. 6. 2010 dáme odvolanie, ale JUDr. Jankech nám povedal, že bol na 

niektorých konaniach a neprešlo to. 

 

Návrhová komisia sa dohodla, kým sa prerokuje ďalší bod, pripravia k tomuto bodu uznesenie 

a dali mu č. 30/VI/2010. 

 

• Návrh riešenia územia Horné Dielce 

 

Na rokovanie MsZ prišiel Ing. Dubravský aj s Ing. Odnogom, aby mohli osobne vysvetliť 

problém, ktorý vznikol pri výstavbe 50 b.j. na Horných dielcoch s odvodom dažďovej vody. 

Poslanci udelili slovo Ing. Dubravskému. Informoval, že nebolo im umožnené odvádzať túto vodu 

do splaškovej kanalizácie. Prišli teda na MsZ s návrhom vybudovať ČOV pri Cintorínskom 

potoku. Rovnobežne so Šteruskou cestou by sa vybudovala od Horných dielcov k potoku 

komunikácia, pričom by sa vytvorili parcely na výstavbu rodinných domov. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: neodporúča schváliť uznesenie kvôli 

nedostatku finančných prostriedkov. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – z tej opačnej strany od Cintorínskeho potoka (býva tam p. Martinkovič) vznikne 

malý pozemok, 

Dr. Borovský – dá sa to geodetom tak rozparcelovať, aby tam vznikli stavebné pozemky, 

Ing. Jánoška – p. č. 1073 – neusporiadaný vzťah 

Ing. Dubravský – ten pozemok by mal byť mestský 

Mgr. Sitárová – LV 1900 – nie je to v „C“ ale v „D“ 

Ing. Keller – neviem o akom domčeku sa tam uvažuje. Niektoré veci ešte treba majetkovo – právne 

dotiahnuť. 

Ing. Nižnanský – je to pekný projekt, ale aby nám tie financie neohrozilo iné. Či by to aj Tavos 

nezobral pod „svoje“. 
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Dr. Borovský – Ing. Dubravský to má prepočítané, koľko by bola tá počiatočná investícia, ale 

postupne by mesto získalo. 

Ing. Dubravský – bude to stavebný pozemok so všetkými inžinierskymi sieťami. 

Ing. Jánoška – máme vo vlastníctve mesta pozemok s prístupom ku všetkým inžinierskym sieťam 

pri PD a tuto sú len samé komplikácie. Bolo to vyňaté z PPF. 

Dr. Borovský – pri tvorbe ÚPN nás informovala Ing.  Krupová, že je to blízko PD. 

Ing. Odnoga – ak by neprichádzalo toto do úvahy, požadujú zviesť dažďovú vodu do rigolov, ale 

vy ich máte zrušené. My ju musíme oficiálne zaregulovať. 

Ing. Nižnanský – je to pekný návrh, ale čo ak nenájdeme budúcich užívateľov? Ako sa k tomu 

stavia VÚC, ona hľadá takéto projekty. 

Dr. Borovský – VÚC do tohto nič nemá, to len ObÚ ŽP. 

Ing. Keller – tá parcela pri PD je určená pre priemyselnú zónu, išlo by o zmenu v ÚPN. A tuto je 

ten problém, že my tie pozemky odpredáme a až potom pôjdeme robiť cestu a kanalizáciu. 

Dr. Borovský – toto je len návrh, ako by sa dala poriešiť situácia s ČOV a zároveň by vznikli aj 

stavebné pozemky, o ktoré majú občania záujem. 

Ing. Kramárik – mne osobne sa tento návrh páči. Ak to neurobíme teraz, v budúcnosti sa to 

zrealizuje. 

Mgr. Sitárová – tlmočí názor Ing. Koreňovej – musí to ísť cez verejné obstarávanie a pozemky cez 

verejnú súťaž. 

p. Rakús – čo sa týka dažďovej vody – veď niektoré ulice ani nemajú kanalizáciu, kde končí 

dažďová voda? 

Ing. Jánoška – v rozpočte nám chýba 7,5 mil. Sk a my ideme schvaľovať uznesenie. 

Ing. Keller – či by aj firma RMC niečím neprispela, veď oni vlastne spôsobili toto. 

Ing. Dubravský – my nevieme povedať, koľko by sme mali dať. 

Ing. Tomčík – a čo ak to neschválime? 

Ing. Dúbravský – my vybudujeme rigol a do toho to odvedieme. Ale myslíme aj do budúcnosti. Ak 

je tam projekt na 30 domov, tá voda by už robila problém, lebo je všetka smerovaná k bytovkám. 

Toto sa len chcelo niečo navyše vyriešiť. 

Ing. Nižnanský – takže na toto treba tiež verejné obstarávanie? 

Ing. Prievozník – preto som to uznesenie tak aj pripravil v takom znení, že pripraviť to, na budúci 

rok zobrať úver. Iné riešenie ani nemôžeme nájsť. Riešme koncepciu, rozhodnime sa. 

Ing. Keller – mali by sme si povedať, či mesto je schopné zabezpečiť výstavbu kanalizácie na 

Ul. oslobodenia a riešiť aj dažďovú vodu. Či ju ťahať na Šteruskú, čo neodporúčam, riešiť ju do 

Cintorínskeho potoka. 

Dr. Borovský – projekt na kanalizáciu je pripravený, je šanca, že sa na budúci rok začne budovať. 

Ing. Dubravský – ak vy toto schválite a pustíte to medzi ľudí, budú mať záujem, oni si to 

prefinancujú a ešte budete mať nejaký zisk. 

Dr. Borovský – ide o to, či tento zámer je prijateľný,  

Ing. Jánoška – prijať uznesenie pre nové MsZ? Prvé čo urobí, zruší všetky uznesenia. A kto uhradí 

škody? Ako predseda ekonomickej komisie dávam návrh nerobiť v tom do konca volebného 

obdobia, lebo v rozpočte na to nemáme prostriedky. 

Ing. Keller – ak chceme niečo pre ľudí, musíme to rozparcelovať, pripraviť pozemky až potom 

odpredať. 

Ing. Jánoška požiadal hl. kontrolórku, aby vysvetlila, či je správne toto uznesenie. 

Dr. Gajňáková – žiadny zákon neupravuje text uznesenia, samospráva si to navrhuje, preto je to 

samospráva. 

Ing. Kráľová – ako ekonómka sa vyjadrila k financiám – je pravda, že mesto nemá financie. Ale 

pokiaľ môže povedať svoj osobný názor, je za zrušenie uznesenia týkajúceho sa kúpy domu 

kultúry a je za riešenie pozemkov na Horných dielcoch – zafinancovať tento návrh. 

Ing. Kramárik – tento návrh je dobrý. 

Ing. Jánoška – kto to zaplatí, peniaze nemáme v rozpočte, 

Ing. Tomčík – koľko je reálna cena toho pozemku? 
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Ing. Keller – pokiaľ viem, Ing. Dúbravský hovoril, že zaplatí 1 500 Sk/ m2    

Ing. Tomčík – a my keď to odkúpime a predáme to investorovi, ktorý toto všetko vybuduje... To by 

som bol za ten dom kultúry. 

Ing. Nižnanský odporučil doplniť do uznesenia „cez verejnú súťaž“ a „verejné obstarávanie“. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 31/VI/2010. 

 

Ing. Jánoška sa spýtal primátora, či je spokojný s prácou zástupcu primátora, na čo primátor 

odpovedal, že áno. Potom na základe toho, že zástupca primátora predložil protiprávne uznesenie, 

dal Ing. Jánoška návrh na odvolanie zástupcu primátora. Na to však podľa slov primátora v zmysle 

zákona nárok nemal. Primátor mesta povedal, že má záznam o kontrole z TSK akých chýb sa 

Ing. Jánoška dopustil na škole ako štatutár. Záznam je zverejnený aj na internete TSK. Ing. Jánoška 

sa obhájil tým, že finančná kontrola bola a on ako štatutár je tam na to, aby dal opatrenia na 

odstránenie a finančná kontrola spraví následne. 

Ing. Jánoška vzhľadom na to, že primátor porušuje legislatívne predpisy, dal návrh na odvolanie 

primátora. Primátor mu vysvetlil, že primátor aj MsZ sú na rovnakej úrovni a odvolanie nie je 

možné. Na protest voči správaniu Ing. Jánošku sa zodvihli niektorí poslanci a opustili rokovanie.  

 

8. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 26/VI/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti a hospodárení Domova dôchodcov a Domova sociálnych služieb Klas n. o. 

k 31. 12. 2009. 

 

Uznesenie č. 27/VI/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

závery ústrednej inventarizačnej komisie k inventarizácii vykonanej k 31. 12. 2009. 

 

prítomní: 11 

za: 11        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, 

P. Halama. Ing. D. Dalošová, Ing. J. Jánoška, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský, 

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

     

Uznesenie č. 28/VI/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

správu o stave CO, BOZP, PO v meste Vrbové za rok 2009. 

 

Uznesenie č. 29/VI/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Informáciu o organizácii predaja životne dôležitých výrobkov a životne dôležitých tovarov 

s využitím mimoriadnych regulačných opatrení počas krízovej situácie, v súlade s Pokynom MH 
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SR č. 4/2003, o zriadení 5 výdajní odberných oprávnení pri výskyte mimoriadnych udalostí 

a ohrození obyvateľov mesta Vrbové. 

 

Uznesenie č. 30/VI/2010 

 

Bolo pripravené, ale nebolo prečítané a prijaté. 

 

Uznesenie č. 31/VI/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– odporúča – 

prijať riešenie mestskej komunikácie, pozemkov a čističky odpadových vôd podľa predloženého 

návrhu a vypracovanie PD po predložení rozpočtu na realizáciu v lokalite Horné dielce. 

 

prítomní: 12 

za: 2    proti: 1  zdržali sa: 8 

Ing. A. Kramárik  P. Rakús Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, 

Ing. J. Prievozník    P. Halama,  Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

      Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Tomčík 

 

 

9. Záver 
 

Keďže sa počas rokovania znížil počet poslancov a neboli už uznášaniaschopní, primátor 

ukončil rokovanie o 20.45 hod. 

 

• Pokračovanie prerušeného zasadnutia 

 

V zmysle rokovacieho poriadku bolo do 14 dní zvolané na 15. 6. 2010 o 16.15 hod. ďalšie 

zasadnutie MsZ. Ale hoci od stanoveného času sa čakalo 30 minút, nezišiel sa dostatočný počet 

poslancov. Preto predsedajúci, Ing. Prievozník, ukončil zasadnutie a informoval, že do 14 dní bude 

zvolané riadne MsZ. 

 

Vo Vrbovom, 18. júna 2010  

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

               

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Anton Kramárik, v.r.      ................................................. 

 

2.   Ing. Peter Nižnanský, v.r.        ................................................. 


